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Zápisnica zo zasadnutia komisie investičných činností 

Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Petržalka zo dňa 17.10.2024 

Prítomní:  Mgr. Vladimír Weber, Zdenko Pek, JUDr. PhDr. Ing. Juraj Mravec, PhD, MBA, 

Ing. Marek Tydor, Pavol Záhradný,  Ing. Pavol Bátora, Ing. Viera Bieliková, 

Ladislav Blažek 

Ospravedlnení: Ing. Zuzana Kolman Šebestová, Mgr. Rastislav Štrbka MBA, LL.M.,  

Tajomník:  Mgr. Viola Holzhauserová 

Hostia: Ing. Ján Karman – zástupca starostu,  

Začiatok rokovania komisie: 16:00 hod. 

Program: 

1. Otvorenie zasadnutia, schválenie programu rokovania. 

2. Investičný plán – odpočet k 15.10.2024 (Mgr. Holzhauserová) 

3. Rôzne 

4. Záver 

K bodu 1. 

Úvod – schválenie programu 

Zasadnutie komisie investičných činností zahájil predseda komisie Mgr. Vladimír Weber, ktorý privítal 

prítomných a konštatoval uznášaniaschopnosť komisie. 

Predseda KIČ požiadal prítomných členov komisie o odhlasovanie doplneného programu rokovania 

investičnej komisie v nasledujúcom znení: 

Program: 

1. Otvorenie zasadnutia, schválenie programu rokovania. 

2. Investičný plán – odpočet k 15.10.2024 (Mgr. Holzhauserová) 

3. Rôzne 

4. Záver 

 

 

Hlasovanie k bodu č. 1 

schválenie programu: 

prítomní: Mgr. Vladimír Weber, Zdenko Pek, JUDr. PhDr. Ing. Juraj Mravec, PhD, MBA, Ing. 

Marek Tydor, Pavol Záhradný,  Ing. Pavol Bátora, Ing. Viera Bieliková, Ladislav 

Blažek 

 

za: 8 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

nehlasoval: 0 
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Členovia komisie investičných činností jednohlasne schválili program rokovania. 

Zasadnutie Komisie sa konalo na základe programu, ktorý komisia odsúhlasila tak, ako bol navrhnutý.    

K bodu 2. 

Investičný plán – odpočet k 15.10.2024 (Mgr. Holzhauserová) 

Znenie materiálu bolo prečítané tajomníčkou komisie investičných činností. 

Diskusia: 

Z diskusie vyplynula požiadavka členov komisie aby boli chodníky zahrnuté do investičného plánu. 

Tydor: 

Požiadal p. Karmana, zástupcu starostu o definovanie podľa lokalít MČ – náklady na opravu 

jednotlivých chodníkov  mb/m2/Eur 

Požiadavka bola aj na plán opráv komunikácií v rozsahu: 

Lokalita / ulica / odhadované náklady 

Hlasovanie k bodu 2: 

prítomní: Mgr. Vladimír Weber, Zdenko Pek, JUDr. PhDr. Ing. Juraj Mravec, PhD, MBA, Ing. 

Marek Tydor, Pavol Záhradný,  Ing. Pavol Bátora, Ing. Viera Bieliková, Ladislav 

Blažek 

za: 8 

proti:  0 

zdržal sa: 0 

nehlasoval: 0 

Členovia komisie investičných činností zobrali na vedomie Investičný plán k 15.10.2024. 

 

 

10. Rôzne 

V rámci bodu rôzne vyslovil poslanec Marec požiadavku na zonáciu v rámci Územného plánu 

11. Záver 

V závere predseda komisie investičných činností poďakoval všetkým členom komisie a hosťom za 

účasť.  

Ukončenie rokovania komisie:  16:50 hod. 

Bratislava, 17. 10. 2024 

 

 

                                                                                                        

   Zdenko Pek 

                                                                                                                podpredseda komisie     

 

 

 

 

Zapísal:  Mgr. Viola Holzhauserová 

  tajomníčka komisie                                   


